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Het Ontwerp Bestemmingsplan Westerveld 2018 ligt vanavond 
ter bespreking, met het voorstel om dit plan uiteindelijk vast te 
stellen. Ook burgers hebben spreekrecht en nemen dit recht ook. 
Ik voel mij behoorlijk onder druk staan, nu de voorzitter dit recht 
heeft ingekort tot 3 minuten. Het voelt mij alsof dit huis niet echt 
geïnteresseerd is in beweegreden van ons burgers.  

Voorzitter, dit voorliggende Bestemmingsplan is, in mijn beleving,  
een verzameling geworden, van teksten uit eerdere afgeschoten, 
vernietigde Bestemmingsplannen.  Verplichte, niet mis te 
verstane maatregelen vanwege de PAS-uitspraken, met als 
gevolg,  sterke beperkingen/stopzetting van agrarische akiviteiten 
rond de Natura2000 gebieden, die het ontzettend zwaar te 
verduren hebben.

De intensief agrarische aktiviteiten, de troetelkinderen van deze 
gemeente, worden geheel begrensd. Duidelijk is, dat er geen 
ontheffingen mogelijk  zijn voor welke uitbreiding dan ook, die de 
Natura2000-gebieden nog meer aantasten. Alle teksten van dit 
voorliggende plan  te hebben doorgelezen, lijkt het alsof we 
alleen maar een veestapel hebben. Die is ook groot, maar toch is 
Westerveld meer dan vee. Ook de landbouwsector heeft veel 
invloed op de ontstane situatie, gezien de wijze waarop veelal de 
akkers  gebruikt worden in monocultuur teelten met veel 
middelen in de grond en over de gewassen.  

Tja, het idee, dat dit een Bestemmingsplan moet worden, waar 
Westerveld 10 jaar mee uit de voeten moet, lijkt niet bepaald 



stimulerend om mee aan de slag te gaan. En dan is dit pas het 
voorontwerp Bestemmingsplan 2018. 

Maar voorzitter, deze situatie is lastig, maar niet dramatisch. Ze  
biedt juist vele kansen en mogelijkheden. 

Eindelijk kan de gemeente Westerveld aan de slag om als 
agrarische gemeente een flinke, stevige stap te zetten in de 
omslag naar een duurzame landbouw, natuurinclusieve 
landbouw, biologische landbouw. Zij heeft de mogelijkheid en de 
verplichting, boeren, tuinders, telers te ondersteunen in deze 
omschakeling. Zij stimuleert, faciliteert en zorgt dat de agrariërs 
de juiste informatie krijgen. 

Iedere agrariër moet het gemeentelijke loket voor duurzaamheid 
weten te vinden. Niet alleen digitaal, ook fysiek. Het beleid 
wordt, dat niemand weggaat zonder informatie, omdat het 
probleem te ingewikkeld zou zijn. 

De wil om te ondersteunen is volop aanwezig. Er wordt door de 
gemeente een netwerk/archiefkast van kennis, materie, 
informatie opgebouwd. Zij organiseert dan  ook 
informatiemomenten voor duurzame, agrarische omschakeling,  
en  de verdere ontwikkeling .

Er liggen nu op alle bestuurlijke niveaus zoveel kansen, die gepakt 
moeten worden . Vele gemeenten om ons heen, hebben al 
stappen gezet.  Ook provincies willen een positieve aanpak van 
de problemen waar we nu in zitten. Aan alle kanten is de 



motivatie groot om het anders te doen. Zij willen financieel ook 
stevige bijdragen inzetten. 

Schoner, gezonder, en wel in samenwerking met boer en burger. 
Boerencoöperaties worden opgezet, lokale/biologische 
producten verbinden boer en burger.  Er is zoveel positiefs te 
ontwikkelen waarbij de gemeente haar initiërende, stimulerende 
rol pakt.

Iedere boer moet zich weer verbonden gaan voelen met zijn  
grond met zijn bodem. Hoe groter de oppervlakte, hoe groter de 
impact op de omgeving waar wij allen wonen en leven. Die 
verantwoordelijkheid moet weer gevoeld gaan worden. En wij als 
inwoners, moeten ons weer fijn, gezond voelen op de plek waar 
wij ons leven leven. 

Dit Bestemmingsplan 2018 zal een stimulerend plan moeten 
worden, waarbij onze gemeente Westerveld zich oprecht weer 
de groenste gemeente mag noemen en waar boerenbedrijvigheid 
mengt met betrokkenheid van omwonenden. Duurzaamheid op 
vele niveaus uitstraalt en een gezonde sociale cohesie heeft. Dan 
kan ze weer met trots haar gasten verwelkomen om hun rond te 
leiden in een prachtig historisch ontstaan landschap, waar de 
energie en veelzijdigheid voelbaar is en waar het goed vertoeven 
is. De Natura 2000-gebieden, worden weer onze troetelkinderen.

Ons visitekaartje “Entante Florale”, kan weer vernieuwd worden 
en bij alle ingangen van Westerveld hangen op de 
toegangsborden, omdat wij in deze komende 10 jaar hard 
hebben gewerkt aan een gezond, leefbaar Westerveld, waar 
iedereen zich gehoord en gezien voelt, en wat uniek is in al haar 
rijkdommen van natuur, historie en duurzame bedrijvigheid.


